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Protokół 23/2012  

z posiedzenia Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego Rady 

Miejskiej w Strykowie odbytego w dniu 11 czerwca 2012 roku 

 

 W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz osoby zaproszone wg załączonej listy 

obecności.  

Powitał zebranych i posiedzenie prowadził Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska i Planu Miejscowego Rady Miejskiej w Strykowie Pan Czesław Polit.  

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Podsumowanie pracy Komisji za I półrocze 2012 roku i ustalenie planu pracy Komisji 

na II półrocze 2012 roku. 

2. Sprawy różne, w tym opiniowanie projektu uchwały.  

 

Porządek posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie: 5 głosów za, 0głosów przeciw, 0 

głosów wstrzymujących się, nieobecny radny Łukasz Orłowski, radny Witold Śliwkiewicz. 

  

Ad. 1. Plan pracy Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego Rady 

Miejskiej w Strykowie na II półrocze 2012 roku 

 

lipiec 

1. Informacja na temat stanu zaawansowania prac dot. zmiany Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków. 

2. Sprawy różne. 

 

sierpień 

1. Informacja na temat odbioru odpadów stałych i ciekłych z terenu Gminy Stryków.  

2. Sprawy różne.  

 

wrzesień 

1. Wypracowanie wniosków do projektu budżetu Miasta-Gminy Stryków na rok 2013. 

2. Sprawy różne. 

 

październik 

1. Informacja o wykonanych remontach przez Gminną Spółkę Wodna w Strykowie 

współfinansowanych przez Gminę Stryków.  

2. Sprawy różne. 

 

listopad 

1. Informacja dot. wykonania inwestycji z zakresu ochrony środowiska przyjętych w 

budżecie M-G Stryków na rok 2012. 

2. Sprawy różne.  

 

grudzień 

1. Wydanie opinii do projektu budżetu Miasta-Gminy Stryków na rok 2013. 

2. Sprawy różne.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że plan pracy komisji przyjęty na I półrocze 2012 

roku został zrealizowany.  
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Ad. 2.  

 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza Miasta-Gminy Stryków przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszaru położonego we wsi Kiełmina. Pani zastępca burmistrza poinformowała, że złoże 

zostało udokumentowane, właściciel złoża spełnił wszystkie wymogi ustawowe, rekultywacja 

terenu jest określona w kierunku rolnym.    

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica zgłosił wniosek formalny, aby wysokość 

stawki procentowej służącej naliczeniu jednorazowej opłaty od wzrostu wartości 

nieruchomości związanego z uchwaleniem planu ustalić na 15 %.  

 

Głosowanie wniosku formalnego: 5 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących 

się, nieobecny radny Łukasz Orłowski, radny Witold Śliwkiewicz. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego we wsi Kiełmina.  

Głosowanie: 5 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się   

 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza Miasta-Gminy Stryków zaprezentowała 

projekt uchwały w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Stryków. 

Pani burmistrz poinformowała, że zmieniły się przepisy, weszło w życie rozporządzenie 

Ministra Środowiska z dnia 14.03.1012 roku w tej sprawie, którego  § 1  mówi  o 

wymaganiach, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia 

na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transport 

nieczystości ciekłych dotyczące m. in. miejsc przekazywania nieczystości ciekłych  

- „określa się w sposób precyzyjny, zrozumiały, niedyskryminujący, nieograniczający 

konkurencji oraz nieutrudniający dostępu do rynku przedsiębiorców świadczących 

usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości 

ciekłych oraz zapewniający należytą ochronę zdrowia i życia ludzi oraz środowiska”. 

§ 4 projektu uchwały określa miejsca, gdzie te nieczystości mają być oddawane.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia wymagań jakie 

powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie 

działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych na terenie Gminy Stryków.  

 

Głosowanie: 5 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się 

 

Radny Marek Gierat poruszył problem opróżniania pojemników do segregacji odpadów 

stałych, które są za rzadko opróżniane, worki ze śmieciami często są zostawiane obok tych 

kontenerów. Radny Gierat zaproponował także zainstalowanie monitoringu w miejscach, 

gdzie ustawione są pojemniki do segregacji odpadów. Radny zgłaszał także problem odbioru 

worków po nawozach, w latach ubiegłych była na terenie naszej gminy firma, która odbierała 

te worki, w roku bieżącym jeszcze się nie pojawiła.  
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Radny Sławomir Źródło także potwierdził, że pojemniki są przepełniane.  

 

Na posiedzenie Komisji przybył radny Łukasz Orłowski. 

 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza Miasta-Gminy Stryków poinformowała, że 

pojemniki do segregacji odpadów są opróżniane raz w tygodniu. Gdy jest potrzeba, aby było 

to częściej sołtysi powinni alarmować do ZGKiM w Strykowie. Odnośnie monitoringu pani 

zastępca burmistrza poinformowała, że na terenie Gminy działa monitoring, jest to parking za 

Urzędem, park przed domem kultury oraz będzie najprawdopodobniej zamontowany na 

targowisku miejskim, w innych miejscach nie przewiduje się. Przy pojemnikach tego nie 

będzie, nie ma możliwości późniejszej obserwacji tych miejsc.   

 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała E. Tomczak. 

 

 

 

                                      

                          Przewodniczący  

Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Planu 

Miejscowego Rady Miejskiej w Strykowie Rady  

 

Czesław Polit 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


